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Zápis z jednání Finančního výboru 
Číslo: 6/2023 
Hodina: 18:00 – 18:50 
Datum: 16.10.2023 
Místo: Restaurace u Varhanáře 
Přítomni za 
FV: 

Martin Suchánek, MBA; JUDr. Lubomír Talanda; Petr Materna; Richard Nocar;  
Ing. Zdeněk Jirásek, Ing. Helena Francová; Ing. Milan Nedvěd 

za MÚ: Ing. Lenka Dařílková  
Hosté:  
Omluveni: Ing. Tomáš Pilc; RNDr. Ivo Šanc 
 
 
Program: 

1. Zahájení,  
2   stanovisko z jednání k transformaci TS KH spol. s r.o., 
3.  materiály, které budou projednávány v ZM dne 24.10.2023, 
4.  ostatní. 
 
 
 
 

Add1 

 
Předseda FV přivítal všechny přítomné členy výboru a prohlásil jednání za usnášeníschopné.  
 
 
 
Add2 

 
Předseda FV krátce zhodnotil společné jednání finančního výboru, kontrolního výboru a zástupci TS 
KH spol. s r.o. (Ing. Jan Štěpnička, Ing. Jiří Chramosta) v úterý 19.09.2023. FV souhlasí s návrhem 
p. Štěpničky: "Ceny ponechat, společnost by měla dokázat, že je schopná fungovat a revitalizovat 
se – rozvíjet se. Nechat stávající stav, sejít se za rok a zhodnotit, jak společnost fungovala."   
 
 
 

Add3 

 
FV byly předloženy dokumenty v elektronické podobě 
 
Členové FV se vyjádřili k následujícím materiálům uloženým v SW Konsiliář, viz kontrolní skupiny:  
 

• 2/3 OZV – o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství: Ing. 
Jirásek považuje snahu vyrovnat náklady města za smysluplné, jen se mu zdá, že navýšení 
je příliš razantní. Spíše by doporučil navýšení realizovat postupně. Časové rozložení navýšení 
však již dnes signalizovat veřejnosti. Ing. Francová ve zkratce popsala svoz komunálního 
odpadu na bázi vážení popelnic a následné nastavení poplatku individuálně (úhradu poplatku 
včas a do nastaveného limitu). Ing. Nedvěd se pozastavoval nad otázkou navyšování nákladů 
na svoz odpadu, ačkoli byly rozdány popelnice. Předseda shledává materiál nedostatečně 
zpracovaný pro rozhodování, chtěl by vidět trend vývoje výnosů/nákladů/úspor min. 2 roky 
zpětně. JUDr. Talanda navrhl na příští jednání pozvat Ing. Hladíkovou, která má přehled 
o počtu svozů (resp. důvod proč se ne/redukuje), zná hospodaření vývozních společností 
a může nastínit případné snížení nákladů na svoz odpadu.     
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• 2/4   OZV – o místním poplatku ze psů: Ing. Jirásek by chtěl toto navýšení opřít 
o výdajovou položku spojenou s chovem psů (např. vznik psí loučky). Navýšení poplatku 
dosud není promítnuto v návrhu rozpočtu pro rok 2024, protože jde o návrh, který je 
připraven do ZM 24.10.2023.  
 
 

• 2/5   OZV – o místním poplatku z pobytu: Ing. Jirásek – navýšení poplatku o 30 % je 
razantní, ale považuje to správnou cestu. Domnívá se, že to počet turistů ve městě nijak 
neovlivní. 
 

• 8/1 Udělení výjimky ze Zásad pro investory – Hotel U Kata: Ing. Jirásek by upřednostnil 
úpravu Zásad pro investory než udělení výjimky. Obává se, že tento trend bude následovat 
u každé výstavby. JUDr. Talanda s tímto tvrzení souhlasí.  
 
 

 
Add4 

 
 
Příští řádné jednání FV se uskuteční dne 4.12.2023 od 18:00 hod.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zprávu napsala: Lenka Dařílková 
Ověřili a doplnili: Martin Suchánek, Zdeněk Jirásek 
 


